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Abstract (en)
A refrigerator door (1) with a bowl-shaped inner wall (2) is, on the inside of its vertical web-shaped edges (3), provided with, at a distance from
one another, catch recesses (16) or knob-like projections for catching on the side parts (4, 4') of compartments (5) held on the [lacuna]. In order to
produce particularly simply installed and economically manufacturable compartments (5), the side parts (4, 4') are, in their lower edge regions on
their mutually facing sides, provided with grooves, into which the edges (40, 41) of a glass plate (6) forming the compartment bottom are inserted.
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Abstract (de)
Eine Kühlschranktür (1) mit schalenförmiger Innenwand (2) ist auf der Innenseite ihrer vertikalen stegförmigen Ränder (3) im Abstand voneinander
mit Rastausnehmungen (16) oder noppenartigen Erhöhungen zum Aufrasten der Seitenteile (4,4') von an den gehalterten Fächern (5) versehen. Um
besonders einfach eingebaute und wirtschaftlich herstellbare Fächer (5) zu schaffen, sind die Seitenteile (4,4') in ihren unteren Randbereichen auf
ihren einander zugewandten Seiten mit Nuten versehen, in die die Ränder (40,41) einer den Fachboden bildenden Glasplatte (6) eingesetzt sind.
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